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          Данная статья посвящена партнерству между Россией и Европейским союзом, в ней проводится анализ достижений, проблем, причин и прогнозов на будущее как России, так и Европы. Китай, также как страна с очень большим количеством соседей, надеется, что она может служить ориентиром для китайской дипломатии соседства. В данной статье основное внимание уделяется следующим аспектам： 1） Результаты партнерства России и ЕС 2） Проблемы между Россией и ЕС 3） Итоги российско-европейских отношений, проблемы и факторы 4） Проблемы и факторы влияния.
        

        
          Unions partner cooperation, obtains the reason which and the prospect to Russia Europe both sides the achievement, the existence question, produces forecast that has made the analysis. Chinese similar achievement neighboring country very many countries, hoped that can play to our countrys neighboring country diplomacy profits from the role. This article focuses on the following： 1）The results of the Russia-EU partnership 2）The problems between Russia and the EU 3）The outcome of EU-Russia relations, problems and factors 4）Problems and influencing factors.
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